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Eladó Építési telek, 863 m2 telek, Rezi
6 500 000 Ft ( ~15 701 € )

Eladó egy építési telek Rezi belterületén!

Adatlap sorszáma: #696900362

Építés éve: 0

Kilátás: Utcára

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Csatorna a telekhatáron

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok Rezi belterületén egy építési telket! A telek Rezi dombos részén

található, ahol kilátás nyílik a falura. A környék és az utca végig lakott, tehát

kitűnő választás, ha itt tervezi élni a mindennapokat családjával. Ha csak egy

nyaralóra vágyik a Balatontól nem messze lévő faluban, hogy kiszakadjon a

nagyváros nyüzsgéséből, akkor ez a telek remek választás lehet Önnek.  Itt

minden vágya teljesülhet. Családosoknak ajánlom elsősorban, kiváló választás

egy remek otthon létesítéséhez, ugyanakkor befektetésnek is remek lehetőség.

Az építkezést szinte teljesen végig kísérheti az alapoktól a beköltözésig. Itt

mindent a saját elképzelése szerint épülhet és tervezhet meg. A jelenlegi

tulajdonosnak már saját kész tervei vannak, ahogy ezt a látványtervek is

mutatják. A terveket már csak engedélyeztetni kell és már is elkezdődhet az

építkezési folyamat. A  telekre egy 172 m2-es  alapterületű ház építhető, de a

kész terven egy 152 m2-es ház szerepel. Amennyiben saját terve szerint

szeretne épülni arra is adott a lehetőség. A telken megtalálható a víz és az

áram, a további közmű viszont a telekhatáron van. A beépíthetősége 20%. A

területre kettő utcáról is van lehetőség bemenni. Rezi egy gyönyörű, rendezett

falu, kedvelt kirándulóhely. Településen megtalálható óvoda, iskola, több

buszjárat, bolt valamint gyógyszertár. Mindössze 10 km-re fekszik a Balatontól,

és Keszthelytől, valamint 4 km-re Hévíztől. A faluhoz közel található a Rezi vár,

valamint több kirándulási lehetőség is adott.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!  

Ich biete ein Baugrundstück in der Rezi zum Verkauf an! Das Grundstück

befindet sich im hügeligen Teil der Rezi, mit Blick auf das Dorf. Das Gebiet und

die Straße ist ein Wohngebiet, so dass es eine ausgezeichnete Wahl ist, wenn

Sie planen, hier mit Ihrer Familie zu leben. Wenn Sie einfach nur ein Ferienhaus

in einem Dorf unweit des Plattensees suchen, um der Hektik der Großstadt zu

entfliehen, könnte dieses Grundstück eine gute Wahl für Sie sein.  Alle Ihre

Wünsche können hier erfüllt werden. Ich empfehle es Familien, es ist eine

ausgezeichnete Wahl für ein großes Haus, aber es ist auch eine großartige

Investitionsmöglichkeit. Sie können den Bau fast von Grund auf sehen. Alles

kann nach Ihren eigenen Vorstellungen gebaut und gestaltet werden. Der jetzige

Eigentümer hat bereits seine eigenen fertigen Pläne, wie in den visuellen Plänen

gezeigt. Die Pläne müssen nur noch genehmigt werden und der Bau kann

beginnen. Auf dem Grundstück kann ein Haus von 172 m2 gebaut werden, aber

der fertige Plan zeigt ein Haus von 152 m2. Wenn Sie nach Ihren eigenen Plänen

bauen wollen, können Sie auch das tun. Das Grundstück ist an Wasser und

Strom angeschlossen, aber alle anderen Versorgungseinrichtungen befinden sich

an der Grundstücksgrenze. Die Baukapazität beträgt 20%. Der Zugang zum

Grundstück erfolgt über zwei Straßen. Rezi ist ein schönes, geordnetes Dorf, ein

beliebter Ort zum Wandern. Das Dorf verfügt über einen Kindergarten, eine

Schule, mehrere Buslinien, ein Geschäft und eine Apotheke. Es ist nur 10 km

vom Plattensee und Keszthely und 4 km von Hévíz entfernt. Das Dorf liegt in der

Nähe der Rezi-Burg und es gibt mehrere Ausflugsmöglichkeiten.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Makler von Otthon

Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach

einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einem breiten Spektrum von Banken

das für Sie am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen

und produktiven Tag!  

I offer for sale a building plot in Rezi! The plot is located in the hilly part of Rezi,

with views of the village. The area and the street is residential, so it is an

excellent choice if you plan to live here with your family. If you just want a

holiday home in a village not far from Lake Balaton, to get away from the hustle

and bustle of the big city, this plot could be a great choice for you.  All your

wishes can be fulfilled here. I recommend it to families, it is an excellent choice

for a great home, but it is also a great investment opportunity. You can see the

construction almost from the ground up. Everything can be built and designed to

your own specifications. The current owner already has his own finished plans,

as shown in the visual plans. The plans just need to be approved and the

building process can begin. A house of 172 m2 can be built on the plot, but the

finished plan shows a house of 152 m2. If you want to build according to your

own plans, you can do that too. The plot is connected to water and electricity,

but all other utilities are at the boundary. The building capacity is 20%. There is

access to the plot from two streets. Rezi is a beautiful, well-ordered village, a

popular place for hiking. The village has a kindergarten, school, several bus

lines, a shop and a pharmacy. It is only 10 km from Lake Balaton and Keszthely,

and 4 km from Hévíz. The village is close to the Rezi Castle and there are several

excursion possibilities.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Otthon Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation! Have a wonderful and productive day!  


